

REPUBLIQUE DU CAMEROUN  
Paix-Travail-Patrie

-----  
AMBASSADE EN TÜRKIYE  
-----



REPUBLIC OF CAMEROON  
Peace-Work-Fatherland

-----  
EMBASSY IN TÜRKIYE  
-----

**2024C188** /ACT/PS<sub>2</sub>

Ankara, le

15 MAY 2024

## COMMUNIQUE

Dans le prolongement de son Communiqué N°2024C142/ACT/PS<sub>2</sub> du 05 Avril 2024 et, en prélude à l'arrivée imminente des équipes d'*Elections Cameroon* (ELECAM), dans le cadre des opérations d'inscription sur les listes électorales en République de Türkiye,

L'Ambassade de la République du Cameroun en Türkiye rappelle à l'intention des partis politiques représentés dans sa juridiction, de bien vouloir communiquer dans les meilleurs délais, les noms de leur représentant au sein de la Commission de révision des listes électorales.

L'Ambassade de la République du Cameroun en Türkiye compte sur la diligence et la collaboration de toutes et tous./-



*Victor Tchatchouwo*  
**Victor TCHATCHOUWO**  
**Ambassadeur**

REPUBLIQUE DU CAMEROUN  
Paix-Travail-Patrie

-----  
AMBASSADE EN TÜRKIYE  
-----



REPUBLIC OF CAMEROON  
Peace-Work-Fatherland

-----  
EMBASSY IN TÜRKIYE  
-----

**2024 A 189** /ACT/PS<sub>2</sub>

Ankara, the 15 MAY 2024

## ANNOUNCEMENT

Further to its Announcement N°2024P143/ACT/PS<sub>2</sub> dated 05<sup>th</sup> of April, 2024 and, in prelude to the imminent arrival of Elections Cameroon (ELECAM) Team within the framework of the registration operations on the electoral lists in the Republic of Türkiye,

The Embassy of the Republic of Cameroon in Türkiye reminds the political parties represented in its jurisdiction, to kindly communicate as soon as possible, the names of their representatives on the Commission of revision of the electoral lists.

The Embassy of the Republic of Cameroon in Türkiye counts on the diligence and collaboration of All. /-

